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ORDRE DEL DIA, TEMES A TRACTAR 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

María (El Sol i la Lluna), Bruna Bartra, Pol Chacón, Biel Morón, Max Taulé, 

Bruna Povedano, Nayara Galisteo, Jan Domingo, Clàudia Prat, Marcel Borràs, 

Judith García, Alessandro Strazanti, Iryna Bueno, Norah Blánquez, Andrea 

Barzano, Núria Grau, Alba Sarmiento, May Talbi, Julen Viñuales Martí 

González, Diego Pérez, Albert Montells. 

Mercè i Judit (dinamització) 

1. Valoració del Nadal a Castellar 

2. Propostes pel Nadal del any vinent i la Festa Major 

3. Propostes recollides dels companys i companyes 

DIA I HORA:  dijous 21 de gener 2021, 17’30h 

 

LLOC:  Cada representant a casa seva (plataforma Zoom) 



 
 

 

EL QUE PARLEM I DECIDIM SOBRE CADA TEMA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

VALORACIÓ DEL NADAL A CASTELLAR 

Hem parlat de com han anat les festes de Nadal i quines coses ens han 

agradat d’aquest nadal que ha sigut diferent a causa del coronavirus. 

 

- Les postals de Nadal han agradat moltíssim als avis i àvies de les 

residències de Castellar. Estan superagraïts d’aquesta idea tan bona de  

Consell d’infants. Moltes postals i molt treballades. 

- Hem trobat a faltar reunir-nos amb tota la família com els altres anys. 

 

Tot el que s’ha fet aquest Nadal a Castellar en general ens ha agradat 

força: 

- Ens ha agradat rebre una carta dels reis, visitar el Palau Reial que era 
molt xulo, tan amb la recollida de cartes com amb els reis. També la 

proposta de tirar el confeti pels reis. Les bústies que parlaven ha 
sigut original, feia impressió. 

 
- Els pessebres estaven bé, encara que no t’hi fixaves tan com quan 

anaven a l’exposició. El qüestionari del concurs a algú no li 

funcionava. 
 

- S’ha notat molt que hi havia molts més llums i molt bonics potser 

s’haurien de repartir una mica més perquè en uns llocs n’hi havia 
massa i altres pocs.  
 

- Els llums posats als arbres també ens han agradat molt. 
 

- La decoració de les botigues també perquè feia ambient de Nadal. 
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PROPOSTES PEL NADAL DEL ANY QUE VÉ I PER LA FESTA 

MAJOR (passarem les idees a la Reg. de Cutura) 

De cara al Nadal de l’any vinent han sortit més propostes: 

- Conservar tot lo del palau Reial igualment encara que es pugui fer la 
cavalcada. 

- Fer un Parc de Nadal amb inflables, tallers, atraccions per nens i nenes 

de la nostra edat: rocòdroms, tirolines, llits elàstics... 
 

 

I parlant de la Fira de Nadal han sortit més idees per la Festa Major: 
 

- Làser tag o paintball o nerfs 

- Escape room 
- Gimcana pel poble (al vepre-nit) 
- Torneig de Fornite o de Minecraft skywords, Roblox, Among Us, Rocket 

League  
- Cursa d’obstacles 
- Concurs de cuina 

- Got talent/hip-hop 
- Teatre al carrer (còmic, trucs de màgia per exemple) pensant en la 

franja d’edat de nens i nenes grans i adolescents. 

- Concurs de curtmetratges 
- Concurs de poemes 

 

 

1.  

 

 

 

PROPOSTES RECOLLIDES DELS COMPANYS I COMPANYES 

(les passarem per correu al Ignasi, l’Alcalde) 

- Volem saber si es segueixen desinfectant espais públics com s’havia fet a 

la primavera. 
 

- Les porteries del carrer Arbreda, que es van instal·lar allà com a 

proposta del Consell d’Infants, no es fan servir. L’espai està ple de 
caques de gos i té herbes molt altes. Fa temps el regidor de Via Pública 
va fer una consulta al Consell per si acceptaven la proposta de traslladar-

les a la Plaça de la Fàbrica Nova i tots/es els representants hi van estar 
d’acord. Per quan està previst el canvi? 
 

- Seria possible o està previst posar elements de joc o porteries al Parc de 
Colobrers? 
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QUI ANIRÀ A LA RÀDIO: El Casal i l’ Emili-Carles Tol 

 

 

 

 

 

QUEDA PENDENT mirar el vídeo dels Drets dels Infants que van fer els 

nens i nenes de 2n del I.E. Sant Esteve 

 

          

QUI ANIRÀ A LA RÀDIO:   

20 DE GENER (Judith i Mercel, escola Bonavista). Ja hi ha anat! Mireu la foto. 

3 DE FEBRER (Iryna, Alessandro i Maria, Mestre Pla) 
 

 

DATA DE LA TROBADA SEGÜENT: DIJOUS 11 de febrer, per Zoom. 

 

QUÈ HEM DE COMENTAR ALS COMPANYS/ES DE CLASSE:  

Demanar propostes, idees per seguir millorant Castellar. Podeu 

apuntar-ho al quadern de treball. 

  

MÉS PROPOSTES 

- La tirolina del castell de la Plaça de la Fàbrica Nova és molt baixa pels 

nens i nenes una mica grans. Es va comentar a la trobada de demanar de 

canviar-la d’alçada, però després potser no aniria bé als petits. Es podria 

posar una altra tirolina en aquest mateix espai?  

- Es podria arreglar la tirolina de la Plaça Europa 

- Les voreres del Carrer Jaume I i Plaça Europa estan en mal estat. 
 

- La roda de la Plaça del Mirador no gira bé, s’hauria de revisar. 
 

- La font de la pl. del Mirador està molt bruta. 

 

 

- Hi ha problemes al costat del Joan Blanquer amb aparcament, bus i 
camió deixalles. Hi ha persones que aparquen a la zona del bus, que 

quan arriba no s’hi pot posar i que després passa el camió de les 
deixalles i no pot passar. Es podria buscar alguna solució? 

- A la Plaça Catalunya hi ha papereres trencades que no s’han arreglat. 

- Al carrer de sota al Joan Blanquer (per on surt alumnat primària) hi ha un 
forat. 

- A les porteries de la pl. Catalunya s’hi podria posar l’estructura de ferro 

que substitueix les xarxes, com les de la Pl.Europa? 
 



 
 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 


